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Ali  je  naša  reka  Guadalquivir  še  vedno "VELIKA"
reka in je vključena v naše območje?

Reka Guadalquivir, ki teče skozi naše mesto Andújar, se je v zadnjem času zelo poslabšala.
Njen obrežni gozd je zelo degradiran in močno onesnažen s številnimi odpadki in izpusti.
Kakovost in količina vode sta slabi. Zaradi vsega tega mesto Andújar živi s hrbtom obrnjeno
proti reki, ki je bila v preteklosti vključena v mesto.

Naša reka in njeni bregovi so zelo degradirani. V veliki meri zaradi podnebnih sprememb in pomanjkanja padavin. To vpliva tudi na
doseganje visokih temperatur in podaljševanje poletnega obdobja. Okolje trpi kar nekaj vplivov, zlasti odpadkov in izpustov, ki ne
prispevajo k izboljšanju njegove podobe. Reko moramo vključiti v naše mesto tako kot pred leti in jo spremeniti v kraj za preživljanje
prostega časa in uživanje, saj so se naši predniki na to območje naselili prav zaradi naše veličastne reke.

Po razpravi o korektivnih ukrepih glede na podnebne spremembe in natančneje glede na stanje naše reke
predlagamo naslednje ukrepe:

+Čistilna akcija na obrežju reke Guadalquivir, preučevano območje)

+Združenje AMECO iz Andújarja se je pritožilo zaradi nezakonitega odlaganja odpadkov.

+ Predlagajte mestnemu svetu, da se reka vključi v mesto z vzpostavitvijo zelene poti.

Slika 1: Postopek preiskave

Slika 2: Rimski most v Andujarju

Slika 3:




